
Schriftelijke vragen art. 33 ’s-Hertogenbosch weer
koplopergemeente?

's-Hertogenbosch, 8 mei 2017

Geacht college,

Op 14 juli 2016 is het VN-verdrag voor rechten van mensen met een beperking
geratificeerd. Daarmee kreeg de gemeente de opdracht om in de komende jaren
samen met mensen met een beperking de belemmeringen op gebieden als wonen,
werk en dagbesteding, onderwijs, openbare ruimte en vrije tijd op te ruimen.

Naar aanleiding van de motie ‘Uitvoering van het VN-verdrag voor mensen met een
beperking’ die de raad 21 september 2016 aannam doet de gemeente momenteel
onderzoek naar de verhouding van het gemeentelijk beleid tot de intenties van het
VN-verdrag. Dat liet het college weten in het Raadsinformatiebulletin van 23 maart

Inmiddels heeft het ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport samen met
bestuurlijke partners een implementatieplan opgesteld. Een van de doelen uit dit
plan is om samen met de VNG een koplopersprogramma op te zetten voor
gemeenten om de best mogelijke oplossingen te vinden voor het realiseren van de
ambities uit het Verdrag: concrete resultaten op het gebied van inclusie en
toegankelijkheid. Voor dit programma kan de gemeente zich nu aanmelden, de
selectie van koplopergemeenten en de ontwikkeling van actieplannen gebeurt in het
najaar. Onze gemeente deed eerder goed ervaringen op als koplopergemeente
homo-emancipatie.

Dit brengt ons tot de volgende vragen

1. Vindt het college juist als de fractie van GroenLinks dat deelname als
koplopergemeente de invoering van het VN-verdrag in onze gemeente
bevordert?

2. Is het college het met de fractie van GroenLinks eens dat deelname bijdraagt
aan een van de eerste prioriteiten: het vergroten van de bewustwording over
het verdrag onder bedrijven, instellingen en het algemene publiek?

3. Meldt het college onze gemeente aan als koplopergemeente? Zo nee,
waarom niet?

Namens de fractie van GroenLinks,

Antoon van Rosmalen
Patrick Leenders


